
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/11297.

Benyújtás dátuma: 2020-07-12 16:07

Parlex azonosító: 557PIX370001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Nunkovics Tibor (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell 15 hónapot várniuk a gyerekeknek ahhoz, 
hogy sportolni tudjanak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég  jutott  el  hozzám  a  hír,  hogy  a  választókerületemben  található,  táti  jégpályán  edző
jégkorongozó fiatalok sportolási lehetősége megszűnt, mert kinőtték az ott található pályát. Ezek a
tehetséges fiatalok most Szigetszentmiklósra kénytelen járni, ahol úgy néz ki, sikerül egy sátrás
jégpályát  felhúzni.  Természetesen ezt a pályát  nem csak az említett  csapat,  hanem számos más
egyesület és más sportág képviselői szeretnék használni. A forrás elméletben adott és az engedélyek
is rendben vannak. Viszont áram szolgáltató ELMŰ műszaki tájékoztatója szerint 15 hónapot (!!!) is
várhatnak a sportolók,  hogy a pályát használatba vehessék, ugyanis ennyi időre van szüksége a
szolgáltatónak ahhoz, hogy „felszerelje” a sátrat.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy Ön szerint reális-e az, hogy egy és
negyed  évet  kell  várni  egy  ilyen  munkálat  elvégzésére?  Ön  szerint  meggyorsítható-e  a
folyamat  annak  érdekében,  hogy  a  fiatal  sportolók  minél  hamarabb  folytatni  tudják
tevékenységüket?

Várom érdemi válaszát!
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